
P R O T O K Ó Ł   NR  XIV/2012 
z posiedzenia Rady Gminy KROŚCIENKO WYŻNE 

sporządzony w dniu 28 marca 2012 roku 
 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13
00

 i trwało do godz. 15
30

, z przerwą 10-minutową 

w godz. 14
00 

– 14
10

. 

 

 

Siedzibą posiedzenia była sala narad Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

Obecni radni wg załączonej listy obecności. Obecnych 13 radnych. Nieobecni radni: Marek 

Filar, Jacek Frydrych – usprawiedliwieni.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Jan Omachel - Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

- Alicja Fejkiel-Guzik -  Sekretarz Gminy Krościenko Wyżne, 

- Grzegorz Prugar 

- Lucyna Liput  

  

 

 

- Rafał Przymusiński  

 

- 

-  

 

 

Skarbnik Gminy Krościenko Wyżne, 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Krościenku Wyżnym, 

Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 

Kierownik Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Krościenku Wyżnym, 

(lista obecności w załączeniu). 

 

Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz 

wydanych zarządzeniach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

w Gminie Krościenko Wyżne na lata 2012-2014. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne 

za 2011 rok. 

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Krościenko Wyżne za 2011 rok.  

9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Rodzinie dla Gminy Krościenko Wyżne za 2011 rok. 

10. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Krościenku Wyżnym za 2011 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy Krościenko Wyżne 

środków stanowiących fundusz sołecki. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne 

na 2012 rok. 

13. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

14. Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 1 

 Rozpoczynając XIV Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne Przewodniczący Rady – 

Antoni Dębiec otworzył obrady, powitał wszystkich radnych oraz obecnych na posiedzeniu.  

 

 

Ad. 2 

 W drugim punkcie proponowanego porządku obrad prowadzący posiedzenie – Antoni 

Dębiec na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji można podejmować prawomocne 

uchwały. Zauważył, że w sesji uczestniczy 12 radnych Gminy Krościenko Wyżne.  

 

 

Ad. 3 

 Następnie przystąpiono do przyjęcia proponowanego porządku obrad. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wystąpił z wnioskiem o zmianę proponowanego porządku obrad. 

Wnioskował on, aby: 

 

1) po pkt 12 w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Krościenko Wyżn na 2012 rok, wprowadzić pkt 13-15 w brzmieniu:  

 

„13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego: „Czas na 

aktywność w gminie Krościenko Wyżne” współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Działania 7.1. Poddziałania 7.1.1. Priorytetu VII Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki na lata 2007-2013.  

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie 

weksla niezupełnego (in blanco).  

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie 

weksla niezupełnego (in blanco).”; 

 

2) dotychczasowe pkt 13-14 realizować w pkt 16-17. 

 
Wójt Gminy uzasadniając powyższe zmiany stwierdził, że podjęcie w/w uchwał wymagane 

jest w związku z tym, że do Urzędu Gminy wpłynęło pismo: 

1) zatwierdzające wniosek „Czas na aktywność w gminie Krościenko Wyżne”, 

2) o podpisanie umów w ramach Lokalnej Grupy Działania na wykonanie następujących 

zadań: 

- wykonanie ogrodzenia na placu zabawy przy szkole, 

- wykonanie konserwacji pomników przyrody na terenie naszej gminy. 

 

Radni nie złożyli wniosków o uzupełnienie bądź zmianę proponowanego porządku obrad, 

wobec czego przystąpiono do głosowania nad wnioskami, aby: 
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1) w pkt 13 realizować – Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji 

projektu systemowego: „Czas na aktywność w gminie Krościenko Wyżne” 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Działania 7.1. Poddziałania 7.1.1. Priorytetu VII Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki na lata 2007-2013. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 12 radnych: 

- „za” głosowało 12 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła w/w wniosek; 

2) w pkt 14 realizować - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

zabezpieczenia w formie weksla niezupełnego (in blanco). W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 12 radnych: 

- „za” głosowało 12 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła w/w wniosek; 

 

3) w pkt 15 realizować - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

zabezpieczenia w formie weksla niezupełnego (in blanco). W głosowaniu jawnym 

głosowało 12 radnych: 

- „za” głosowało 12 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła w/w wniosek. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do przegłosowania porządku obrad wraz 

z poprawkami. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 12 radnych: 

- „za” przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła porządek obrad XIV Sesji Rady 

Gminy Krościenko Wyżne w następującym brzmieniu: 

 

Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz 

wydanych zarządzeniach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

w Gminie Krościenko Wyżne na lata 2012-2014. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne 

za 2011 rok. 

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Krościenko Wyżne za 2011 rok.  
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9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Rodzinie dla Gminy Krościenko Wyżne za 2011 rok. 

10. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Krościenku Wyżnym za 2011 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy Krościenko Wyżne 

środków stanowiących fundusz sołecki. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne 

na 2012 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego: „Czas 

na aktywność w gminie Krościenko Wyżne” współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Działania 7.1. Poddziałania 7.1.1. 

Priorytetu VII Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki na lata 2007-2013.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie 

weksla niezupełnego (in blanco).  

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie 

weksla niezupełnego (in blanco). 

16. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

17. Zamknięcie sesji. 

 

 
Ad. 4 

Następnie przystąpiono do przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag do protokołu z XIII sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne 

z dnia 29 lutego 2012 r., wobec czego Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 12 radnych: 

- „za” przyjęciem protokołu głosowało 10 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 2 radnych, 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła PROTOKÓŁ 

NR XIII/2012 z XIII Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 29 lutego 2012 r.  

 

 

Ad. 5 

Następnie przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: „Informacja Wójta Gminy 

za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach”.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił informację o działaniach podjętych w okresie między 

sesjami. Stwierdził, że w okresie międzysesyjnym praca w Urzędzie Gminy skupiała się na 

pracach organizacyjnych, przygotowawczych, uczestnictwie i przygotowaniu przetargów. 

Następnie przedstawił informację dot. wydanych w okresie międzysesyjnym zarządzeń 

(informacja w załączeniu).  

 

W otwartej dyskusji głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec, który zapytał, 

kiedy rozpoczną się kolejne prace przy budowie chodnika ul. Sportowa (zakończono I etap – 

kanalizacja deszczowa). 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że został już ogłoszony przetarg na budowę 

chodnika przy ul. Sportowej. Zadanie to objęte jest dofinansowaniem z Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Rozpoczęcie prac powinno rozpocząć się do 

miesiąca czasu. 
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Radny Paweł Lorens zadał pytanie, jaki sprzęt zostanie zakupiony dla szkoły podstawowej  

w związku z projektem „Szkoła marzeń”.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że w specyfikacji przetargu w uzgodnieniu 

z dyrektorem szkoły podstawowej określono przedmiot zamówienia, który został podzielony 

na cztery części - Zakup i dostawa pomocy dydaktycznych i sprzętu dydaktycznego, Zakup 

i dostawa instrumentów muzycznych, Zakup i dostawa kostiumów, Zakup i dostawa 

wyposażenia (są to m.in. książki, zabawki, artykuły plastyczne, stroje, materiały). Wniosek 

złożyła Gmina Krościenko Wyżne na zadanie realizowane przez Publiczną Szkołę 

Podstawową na kwotę w wysokości ok. 59 tys. zł. Koordynatorem wniosku był pracownik 

Urzędu Gminy - P. Mariusz Lorens, który podejmował działania w porozumieniu 

z Dyrektorem – P. Martą Such. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał, na jakim etapie jest wniosek - 

Radosna Szkoła. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że ma informację, że wniosek na utworzenie 

szkolnego placu zabaw w ramach projektu „Radosna Szkoła” został pozytywnie 

zaopiniowany i został skierowany o dotację do Ministerstwa Szkolnictwa (50% z kwoty ok. 

220 tys. zł).  

 

Pozostali radni nie zabrali głosu. 

 

 

Ad. 6 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Krościenko Wyżne na lata 2012-2014. 

 

Radna Beata Sobieraj przyszła na salę narad. Od tej chwili w posiedzeniu uczestniczyło 

13 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – 

Lucynie Liput, która przedstawiła projekt w/w uchwały (projekt w załączeniu). Stwierdziła ona, 

że opracowanie i realizacja gminnych programów wspierania rodziny należy do zadań 

własnych gminy zgodnie z ustawą z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej (Dz. U. Nr 149, poz. 887 z późn. zm.). Program powstał w oparciu o diagnozę 

problemów rodzin z terenu Gminy Krościenko Wyżne. Adresatami Programu są rodziny 

z terenu Gminy Krościenko Wyżne przeżywające trudności w wypełnianiu funkcji opiekuńczo-

wychowawczych. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos: 

1) radnemu Janowi Omachlowi - Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 marca 2012  r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie), 

2) radnemu Zdzisławowi Omachlowi – Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, 

który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 marca 2012 r. pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 głosów „za” (jednogłośnie).  
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W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, w związku z czym 

prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XIV/ 111 /2012 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Krościenko 

Wyżne na lata 2012-2014 (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 7 

 W dalszej kolejności przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: „Przyjęcie 

sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne za 2011 rok”. 

 

Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – Lucyna Liput przedstawiła 

przedmiotowe sprawozdanie (sprawozdanie w załączeniu). Stwierdziła ona, że na realizację 

zadań ujętych w preliminarzu Programu na 2011 rok przeznaczono kwotę 52 042,16 zł, 

z czego wykorzystano 51 626,70 zł. Niewykorzystana kwota wyniosła 415,46 zł. Środki 

finansowe przeznaczono na realizację 25 zadań.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos: 

1) radnemu Janowi Omachlowi - Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 marca 2012  r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie), 

2) radnemu Zdzisławowi Omachlowi – Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, 

który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 marca 2012 r. pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 głosów „za” (jednogłośnie).  

 

W otwartej dyskusji dot. sprawozdania radni nie zabrali głosu, w związku z czym prowadzący 

posiedzenie – Antoni Dębiec zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Krościenko Wyżne za 2011 rok (w załączeniu).  

 

 

Ad. 8 

Przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: „Przyjęcie sprawozdania z realizacji 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krościenko Wyżne za 

2011 rok”.  

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar przedstawił przedmiotowe sprawozdanie (sprawozdanie 

w załączeniu). Stwierdził on, że Program Przeciwdziałania Narkomanii podobnie jak Program 
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Przeciwdziałania Alkoholizmowi finansowany jest z wpływów za sprzedaż napojów 

alkoholowych. Na realizację zadań ujętych w preliminarzu Programu, realizowanych przez 

Publiczną Szkołę Podstawową im. Jana Pawła II w Krościenku Wyżnym oraz Publiczne 

Gimnazjum w Krościenku Wyżnym, przeznaczono kwotę 2000,00 zł, natomiast 

wykorzystano kwotę 1 996,76 zł, (97,04%). 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos: 

1) radnemu Janowi Omachlowi - Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 marca 2012  r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie), 

2) radnemu Zdzisławowi Omachlowi – Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, 

który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 marca 2012 r. pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 głosów „za” (jednogłośnie).  

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady Gminy dyskusji nad sprawozdaniem radni nie 

zabrali głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec zarządził 

głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krościenko Wyżne za 2011 rok 

(sprawozdanie w załączeniu).  

 

 

Ad. 9 

Następnie przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: „Przyjęcie sprawozdania 

z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Rodzinie dla Gminy Krościenko 

Wyżne za 2011 rok”. 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krościenku Wyżnym – Lucyna Liput 

przedstawiła w/w sprawozdanie (sprawozdanie w załączeniu). Stwierdziła ona, że uchwałą 

Nr VI/42/2011 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 24 maja 2011 r. został uchwalony 

Gminny Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie dla Gminy Krościenko Wyżne na 

lata 2011-2020. Cele Programu były wdrażane poprzez wykonywanie zadań zawartych 

w preliminarzu wydatków tj.: 

1) Prowadzenie Punktu Porad Psychologicznych w kwocie 1 600,00 zł, 

2) Prowadzenie zajęć edukacyjno-wychowawczych w szkołach na terenie Gminy 

Krościenko Wyżne w kwocie 400,00 zł. 

W ramach Programu rozpoczął działalność Zespół Interdyscyplinarny ds. Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie. W 2011 r. Zespół ten zbierał się sześciokrotnie i prowadził nadzór nad 

21 rodzinami, w których stwierdzono przemoc domową. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos: 

1) radnemu Janowi Omachlowi - Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 marca 2012  r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie), 
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2) radnemu Zdzisławowi Omachlowi – Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, 

który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 marca 2012 r. pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 głosów „za” (jednogłośnie).  

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady Gminy dyskusji nad sprawozdaniem głos zabrał 

radny Paweł Lorens, który zapytał, jaka jest tendencja dot. ilości sprawców przemocy 

w rodzinie.  

 

Kierownik – Lucyna Liput odpowiedziała, że Program Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie funkcjonuje od 2011 r. i trudno jest powiedzieć, jaka była skala zjawiska 

przemocy w latach poprzednich. Podejmowanie interwencji wobec rodziny dotkniętej 

przemocą odbywa się w oparciu o procedurę „Niebieskiej Karty”. 

 

Radny Paweł Lorens zapytał, czy Kierownik GOPS może zabrać dziecko z rodziny dotkniętej 

przemocą. 

 

Kierownik – Lucyna Liput odpowiedziała, że zabrać dziecko z domu może pracownik 

socjalny przy współpracy z policją i pracownikami medycznymi w przypadku braku opieki 

nad dzieckiem, stwierdzenia nadużywania alkoholu.  

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy Rodzinie dla Gminy Krościenko Wyżne 

za 2011 rok (sprawozdanie w załączeniu).  

 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Kierownik – Lucynie Liput za udzielone 

informacje. 

 

 

Ad. 10 

Następnie przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: „Przyjęcie sprawozdania 

z działalności Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Krościenku Wyżnym za 2011 rok”. 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Krościenku Wyżnym – Rafał 

Przymusiński przedstawił przedmiotowe sprawozdanie (sprawozdanie w załączeniu). 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos: 

1) radnemu Janowi Omachlowi - Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 marca 2012  r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie), 

2) radnemu Zdzisławowi Omachlowi – Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, 

który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 marca 2012 r. pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – oddano 4 głosy „za” przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”.  
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W otwartej dyskusji radny Wiesław Gomółka (zaznaczając, że jego pytanie nie jest związane 

ze sprawozdaniem gminnego ośrodka sportu i rekreacji) skierował pytanie do Kierownika - 

Rafała Przymusińskiego, który jest również Sekretarzem Stowarzyszenia GKS Krościenko 

Wyżne-Pustyny, czy odbyło się w ostatnim okresie zebranie sprawozdawcze GKS-u. 

Kierownik – Rafał Przymusiński odpowiedział, że w dniu 9 marca br. miało miejsce walne 

zebranie sprawozdawcze GKS-u.   

 

Radny Wiesław Gomółka zapytał, jak odbyło się zebranie i czy ogłoszenie o zebraniu było 

rozplakatowane. 

 

Kierownik – Rafał Przymusiński odpowiedział, że zebranie odbyło w gronie członków 

stowarzyszenia GKS-u (zaproszeni zgodnie ze statutem tydzień przez zebraniem). Na 

zebranie oprócz członków zostali zaproszeni wójt, przewodniczący rady (przewodniczący 

rady nie mógł być na zebraniu zebraniu). Ogłoszenie o zebraniu nie było rozplakatowanie na 

tablicach ogłoszeń.  

 

Radny Wiesław Gomółka stwierdził, że dzwonił do Kierownika GOSiR z zapytaniem 

o termin zebrania, ponieważ kilka osób z Pustyn chciało być na zebraniu, aby porozmawiać 

na temat odtworzenia klubu sportowego w Pustynach. Kierownik odesłał go do 

P. Kondrackiego, a ten stwierdził, że nie jest związany z piłką nożną. Radny Wiesław 

Gomółka stwierdził, że na zebraniu osoby zainteresowane chciały się również dowiedzieć, 

w jaki sposób został rozwiązany Klub „Orzeł” w Pustynach. 

 

Kierownik – Rafał Przymusiński odpowiedział, że w lipcu 2011 r. na spotkaniu zarządu GKS 

Krościenko Wyżne-Pustyny zawodnicy I drużyny, która grała w Pustynach przedstawili zbyt 

wysokie wymagania finansowe w związku z nadchodzącym sezonem i Zarząd Klubu podjął 

decyzję o jej wycofaniu z rozgrywek (P. Kondracki jako prezes i główny sponsor klubu 

zaprzestał finansowania, innych sponsorów nie było).  

Odnośnie zamknięcia czy zawieszenia Klubu Orzeł Pustyny i Wisłok Krościenko Wyżne 

Kierownik stwierdził, że ponieważ nie był w ich zarządzie nie jest w stanie o tym powiedzieć.  

Dodał, że część działaczy obu klubów weszła w struktury stowarzyszenia GKS Krościenko 

Wyżne-Pustyny. 

 

Radny Wiesław Gomółka stwierdził, że osoby zainteresowane chciały się dowiedzieć 

o powyższym na zebraniu. Jednak nie było wywieszonych informacji o zebraniu na tablicach 

ogłoszeń. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, że wydaje mu się, że zebrania 

sprawozdawcze są otwarte. Jest również wymóg zawiadomienia mieszkańców. 

 

Radny Bolesław Pudłowski potwierdził słowa przedmówcy. Do tej pory było tak, że 

informacja o zebraniu sprawozdawczym była wywieszana na tablicach i osoby 

zainteresowane mogły w nim uczestniczyć. 

 

Radny Edward Marszałek włączając się do dyskusji stwierdził, że wystarczy się zapisać do 

stowarzyszenia, aby móc w jego zebraniach uczestniczyć. Zaznaczył, że przedmiotem 

dyskusji powinna być działalność gminnego ośrodka sportu i rekreacji a nie wewnętrzne 

problemy klubu.  

 



10 
 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poprosił, aby osoby zainteresowane między 

sobą po sesji wyjaśniły sobie sprawę.  

 

Głos w dyskusji nad sprawozdaniem z działalności Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Krościenku Wyżnym za 2011 rok zabrał Wójt Gminy – Jan Omachel. Stwierdził, że 

dopiero w dniu dzisiejszym zapoznał się z przedmiotowym sprawozdaniem. Nie zgadza się 

z pozycją dot. koncepcji budowy Orlika. Zaznaczył, że koncepcja ta została wypracowana 

jeszcze w czasie działania Rady Sportu i znaczący udział w jej powstaniu miał Urząd Gminy, 

a nie Kierownik Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji. Zwrócił się do Kierownika – Rafała 

Przymusińskiego, że przeholował w sprawozdaniu przypisując sobie inicjatywę powstania 

Orlika. Inwestycję Orlika prowadził Wójt Gminy przy pomocy Urzędu, począwszy od 

koncepcji usytuowania go (rozmowy z gazownictwem, energetyką) łącznie z nadzorami, 

odbiorem. Stwierdził, że należy uściślić pewne rzeczy. Zwrócił się do Kierownika GOSiR, 

aby nie przypisywał sobie czyiś zasług, bo za daleko to poszło w sprawozdaniu. Następnie 

podziękował mu za jego pomoc, za działania, które wykonywał na miejscu przy Orliku. 

Odnośnie terminu złożenia sprawozdania Wójt Gminy zwrócił uwagę, że informował przez 

pracownika Urzędu o terminie złożenia sprawozdania do piątku (23 marca br.). Termin nie 

został zachowany. Sprawozdanie Kierownik złożył w sekretariacie dopiero w poniedziałek 

(26 marca br.). 

Dodał, że sprawozdanie może mieć również formę informacji ustnej (nie ma ustawowego 

obowiązku składania go w formie pisemnej i wynika wyłącznie z planu pracy Rady).  

 

Kierownik – Rafał Przymusiński odnośnie Orlika przyjął uwagę Wójta Gminy. Odnośnie 

terminu złożenia sprawozdania stwierdził, że w piątek (23 marca br.) telefonicznie prosił 

pracownika Urzędu o przedłużenie terminu złożenia sprawozdania do poniedziałku do godz. 

8:00 rano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał Kierownika, dlaczego Orlik nie był 

czynny zimą.  

 

Kierownik – Rafał Przymusiński odpowiedział, że Orlik był otwarty zimą, nie był czynny 

tylko w czasie największych 3-tygodniowych mrozów. W okresie tym nie był jeszcze 

zatrudniony animator sportu i nie było możliwości dostosować warunków nawierzchni do 

wymagań korzystania z Orlika zimą. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że to w uzgodnieniu z nim Orlik został zamknięty 

w okresie największych mrozów.  

 

Radna Beata Sobieraj zapytała, czy byli chętni do korzystania w czasie mrozu z Orlika. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec odpowiedział, że byli chętni, ponieważ 

w czasie niedostępnego Orlika w Krościenku zainteresowani korzystali z obiektu w Krośnie. 

 

Radny Paweł Lorens stwierdził, że rozsądną decyzją było zatrzymanie ruchu na Orliku 

w czasie największych mrozów, aby nie uszkodzić boiska. To jest nowy obiekt i tym bardziej 

trzeba się nauczyć z niego korzystać. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec powiedział, że nie zgadza się z przedmówcą. 

Jego zdaniem to w okresie zimowym buduje się siłę i piłkarze doskonale o tym wiedzą. 

Można Orlika użytkować zimą, tylko umiejętnie. 
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Radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przypomniał 

Kierownikowi o poinformowaniu Rady Gminy o zgłoszonej przez niego na posiedzeniu 

Komisji autopoprawce do sprawozdania tj. wykreśleniu ze sprawozdania rubryki tabeli dot. 

imiennego wykazu wysokości wynagrodzeń poszczególnych pracowników gminnego ośrodka 

sportu i rekreacji.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel zaproponował, aby dodatkowo w rozdziale 6 rozpocząć zdanie 

od wyrazów: „Inicjatywa budowy Orlika…”. 

 

Kierownik – Rafał Przymusiński potwierdził, że przyjmuje uwagi. 

 

Radny Krzysztof Ronowski stwierdził, że na posiedzeniu Komisji dłużej zabrał głos odnośnie 

sprawozdania i dlatego dziś na posiedzeniu Rady skupi się na punktach, które jeszcze na sesji 

nie zostały poruszone, a dla niego są istotne. Zwrócił uwagę na: 

1) listę 17 juniorów sekcji piłki nożnej i powtórzenie jednej osoby w dwóch pozycjach: 

Przemysław Rymarz, Rymarz Przemysław. Kierownik GOSiR stwierdził, że jest to 

pomyłka, 

2) w liście pozyskanych kwot na różne zadania od sponsorów można byłoby wskazać 

dotujących, 

3) zdanie dot. pozyskiwania środków dało do zrozumienia, że kluby mają lepsze 

możliwości. Radny Krzysztof Ronowski przekazał Kierownikowi GOSiR materiały 

dot. pozyskiwania funduszy unijnych dodając że możliwości pozyskiwania funduszy 

unijnych przez jednostki organizacyjne samorządu terytorialnego są o wiele większe 

niż dla stowarzyszeń. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec dopowiedział, że Kierownik GOSiR 

występując o środki unijne musi otrzymać upoważnienie od wójta. 

 

Kierownik – Rafał Przymusiński podziękował rademu Krzysztofowi Ronowskiemu za 

materiały. Stwierdził, że jako Kierownik Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji interesuje się 

pozyskiwaniem środków pozabudżetowych, jednak w 2011 r. nie brał pod uwagę ubiegania 

się rozpoczęcie nowego zadania z zakresu sportu z racji inwestycji budowy Orlika, w której 

gmina miała swój bardzo duży udział finansowy.   

 

Radny Edward Marszałek zaproponował, aby ustalić tryb składania sprawozdań dla gminnych 

jednostek na zasadzie ustalenia terminu np. do 10 dnia miesiąca. Warto również rozważyć, co 

powinno zawierać sprawozdanie, ponieważ ma wrażenie że obecne jest dokumentem zbyt 

obszernym. Wiele spraw w nim ujętych może być ujęte w sprawozdaniu z działających sekcji 

a nie gminnego ośrodka sportu i rekreacji. Dokument pisany jest od siebie a powinien być 

redagowany na zasadzie sprawozdania (bezosobowo). Godne podkreślenia jest to, że 

Kierownik działa w trzech stowarzyszeniach i to w każdym jako osoba z zarządu. Dodał, że 

nie zna pracownika Gminy Krościenko Wyżne, który by działał w więcej niż w dwóch 

organizacjach.  

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że w sprawozdaniu zupełnie nie są potrzebne 

nazwiska wszystkich zawodników. Można byłoby się ograniczyć do tych, którzy osiągają 

największe sukcesy. 

 

Radny Jan Omachel wyraził opinię, że on jednak chętnie przeczytał sprawozdanie, dzięki 

któremu poszerzył swoją wiedzę o działalności sportu w gminie.  
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Nie zgłoszono innych uwag do sprawozdania, wobec czego prowadzący posiedzenie – Antoni 

Dębiec zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 11 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 2 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła sprawozdanie z działalności 

Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Krościenku Wyżnym za 2011 rok 

(sprawozdanie w załączeniu).  

 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Kierownikowi – Rafałowi Przymusińskiemu 

za udzieloną informację. 

 

Następnie ogłosił 10 - minutową przerwę w godz. 14
00

 – 14
10

. 

 

 

Ad. 11 

Po wznowieniu obrad Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie 

wyodrębnienia w budżecie Gminy Krościenko Wyżne środków stanowiących fundusz 

sołecki.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił projekt uchwały (projekt w załączeniu). Stwierdził 

on, że z perspektywy lat od których funkcjonuje fundusz sołecki, inicjatywna ta sprawdza się. 

Dlatego proponuje się wyodrębnić go w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2013 rok. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos radnemu Zdzisławowi 

Omachlowi – Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, który stwierdził, że Komisja 

na posiedzeniu w dniu 27 marca 2012 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 

5 głosów „za” (jednogłośnie).  

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady Gminy dyskusji radni nie zabrali głosu, w związku 

z czym prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec zarządził głosowanie. W głosowaniu 

jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XIV/ 112 /2012 

w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy Krościenko Wyżne środków stanowiących 

fundusz sołecki (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 12 

W kolejnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2012 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar przedstawił obecnym projekt w/w uchwały (projekt 

uchwały w załączeniu). Stwierdził on, że: 

1) zmniejsza się plan dochodów o kwotę 59 277,10 zł, w tym: 
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a) w dziale 801 – Oświata i wychowanie w kwocie 59 277,10 zł – dochody bieżące – 

dotacje celowe realizacja projektu „Szkoła marzeń”, 

2) zwiększa się plan dochodów o kwotę 59 277,10 zł, w tym: 

a) w dziale 854 „Edukacyjna opieka wychowawcza” w kwocie 59 277,10 zł – 

dochody bieżące – dotacje celowe - realizacja projektu „Szkoła marzeń”, 

3) zmniejsza się plan wydatków o kwotę 97 377,10 zł, w tym: 

a) w dziale 801 – Oświata i wychowanie w kwocie 59 277,10 zł – szkoły 

podstawowe wydatki w ramach projektu „Szkoła marzeń”, 

b) w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w kwocie 38 100,00 zł 

– wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych – budowa oświetleń ulicznych 

w Gminie Krościenko Wyżne”, 

4) zwiększa się plan wydatków o kwotę 97 377,10 zł, w tym: 

a) w dziale 854 Edukacyjna opieka wychowawcza w kwocie 59 277,10 zł – wydatki 

bieżące – realizacja projektu „Szkoła marzeń”, 

b) w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w kwocie 26 000,00 zł – 

realizacja zadania „Poprawa jakości oferty kulturalnej w Gminie Krościenko 

Wyżne poprzez przebudowę i nadbudowę Domu Ludowego w Pustynach” – 

podłączenie budynku do sieci energetycznej, 

c) w dziale 926 Kultura fizyczna w kwocie 12 100,00 zł – wynagrodzenia i składki od 

nich naliczane – wynagrodzenie z tytułu umowy zlecenie dla animatora Orlika od 

1 marca br. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos radnemu Zdzisławowi 

Omachlowi – Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, który stwierdził, że Komisja 

na posiedzeniu w dniu 27 marca 2012 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 

5 głosów „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały głos zabrał radny Paweł Lorens, który zapytał 

o przyłącze energetyczne dla domu Ludowego w Pustynach. Z jego informacji wynika, że 

prąd był podłączony do budynku.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że prąd był podłączony, jednak zasilanie było 

ponad istniejącym budynkiem. W związku z tym, że obecnie dach uległ podwyższeniu nie jest 

możliwe przeprowadzenie prądu od słupa do słupa wg istniejącej linii. Dlatego trzeba obejść 

budynek. Dodatkowo właściciel jednej z działek nie zgadza się na podłączenie kablem i przez 

to wydłuża się linia zasilania do budynku. Dodatkowo będzie likwidowany słup na parkingu, 

który przeszkadza przy parkowaniu. Zadanie realizuje Rejon Energetyczny Krosno. Zadanie 

jest po przetargu, o czym już nas poinformowano. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, wobec czego prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 
 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XIV/ 113 /2012 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2012 rok (uchwała 

w załączeniu).  
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Ad. 13 

Następnie Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia do 

realizacji projektu systemowego: „Czas na aktywność w gminie Krościenko Wyżne” 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Działania 

7.1. Poddziałania 7.1.1. Priorytetu VII Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki na lata 2007-

2013.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił obecnym projekt w/w uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu). Stwierdził on, że projekt uchwały zakłada zatwierdzenie do realizacji 

w 2012 r. projektu systemowego: „Czas na aktywność w gminie Krościenko Wyżne” 

o wartości 170 000,00 zł, który będzie realizowany przez Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Krościenku Wyżnym. Gmina Krościenko Wyżne przeznacza na realizację 

projektu środki finansowe jako wkład własny w wysokości 17 850,00 zł (10,5% projektu). 

W ramach projektu będą realizowane następujące zadania: doradztwo zawodowe, 

przedstawiciel handlowy z prawem jazdy i trening kompetencji społecznych. Podjęcie 

uchwały przez Radę Gminy jest wymagane do podpisania umowy.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos: 

1) radnemu Janowi Omachlowi - Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 marca 2012  r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie), 

2) radnemu Zdzisławowi Omachlowi – Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, 

który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 marca 2012 r. pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 głosów „za” (jednogłośnie).  

 

Na prośbę Przewodniczącego Rady radny Jan Omachel - Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Obywatelskich, stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 marca 

2012 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały głos zabrał radny Zdzisław Omachel, który 

zapytał, czy jest wiedza na temat skutków szkolenia w poprzednich latach (ile osób podjęło 

pracę).  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że każdego roku odbywa się podsumowanie 

projektu (ilość osób przeszkolonych, ilość osób, które podjęły pracę). Jednak nie są to liczby 

satysfakcjonujące, gdyż zaledwie kilka osób pracuje do tej pory. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, w związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XIV/ 114 /2012 

w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego: „Czas na aktywność 

w gminie Krościenko Wyżne” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Działania 7.1. Poddziałania 7.1.1. Priorytetu VII Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki na lata 2007-2013 (uchwała w załączeniu).  
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Ad. 14 

W dalszym punkcie posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie weksla niezupełnego (in blanco).  

Z projektem przedmiotowej uchwały obecnych zapoznał obecnych Skarbnik Gminy – 

Grzegorz Prugar (projekt uchwały w załączeniu). Stwierdził on, że do podpisania umowy 

(zwrot środków w związku ze złożonym wnioskiem przez LGD) wymagana jest uchwała 

Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie weksla 

niezupełnego (in blanco) w związku ze złożonym wnioskiem o dofinansowanie zadania pn. 

„Zabiegi pielęgnacyjne na pomnikach przyrody” w ramach działania PROW „Wdrażanie 

lokalnych strategii rozwoju” na lata 2007-2013, operacja „Pielęgnacja i zabezpieczenie 

pomników przyrody na terenie Gminy Krościenko Wyżne” w kwocie 11 025,00 zł. Zgodnie 

z projektem uchwały zobowiązanie zostanie pokryte z dochodów własnych gminy w latach 

2012-2013, w tym z podatku od nieruchomości, podatku rolnego oraz z udziałów w podatku 

dochodowym od osób fizycznych oraz od osób prawnych. 

 

Na prośbę Przewodniczącego Rady radny Zdzisław Omachel - Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Finansów stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 marca 2012 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - oddano 5 głosów „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, w związku z czym 

przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- przeciw” – głosowało 0 radnych 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XIV/ 115 /2012 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie weksla niezupełnego 
(uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 15 

W dalszym punkcie posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie weksla niezupełnego (in blanco).  

 

Z projektem przedmiotowej uchwały zapoznał obecnych Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar 

(projekt uchwały w załączeniu). Stwierdził on, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody 

na udzielenie zabezpieczenia w formie weksla niezupełnego (in blanco) w związku ze 

złożonym wnioskiem o dofinansowanie zadania pn. „Budowa ogrodzenia” w ramach 

działania PROW „Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju” na lata 2007-2013, operacja 

„Budowa ogrodzenia placu zabaw i rekreacji ul. Szkolna działka nr ewidencyjny 4113/1” 

w kwocie 9 960,00 zł. Zobowiązanie zostanie pokryte z dochodów własnych gminy w latach 

2012-2013, w tym z podatku od nieruchomości, podatku rolnego oraz z udziałów w podatku 

dochodowym od osób fizycznych oraz od osób prawnych. 

 

Radny Zdzisław Omachel - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, że 

Komisja na posiedzeniu w dniu 27 marca 2012 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 

oddano 5 głosów „za” (jednogłośnie). 
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W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, w związku z czym 

przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- przeciw” – głosowało 0 radnych 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XIV/ 116 /2012 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie weksla niezupełnego 

(uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 16 

  W dalszej części posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do realizacji punktu 

w brzmieniu: „Wolne wnioski, interpelacje i zapytania”.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapoznał obecnych z pismem z dnia 

03.03.2012 r. Komendy Miejskiej Policji w Krośnie – prośby dot. pomocy finansowej 

w sprawie zakupu psa obronnego (kserokopia w załączeniu). 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odnosząc się do powyższego pisma stwierdził, że widzi 

możliwość udzielenia pomocy dla Komendy Policji w przypadku rozłożenia kosztów zakupu 

psa obronnego na gminy powiatu. Kwota w wysokości 500,00 zł w formie dotacji byłaby 

możliwa do przekazania Komendzie Miejskiej Policji. 

 

Radny Jan Omachel zapytał, czy zostaną podjęte jakieś działania w sprawie zniszczonego 

ogrodzenia przy placu zabaw. ul. Mostowa. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że w najbliższym czasie ustali sposób naprawy 

ogrodzenia (rozwiązanie stałe i wytrzymałe), a doraźnie będą uzupełniane brakujące przęsła. 

 

Sekretarz Gminy - Alicja Fejkiel-Guzik stwierdziła, że w dniu dzisiejszym częściowo zostało 

uprzątnięte zniszczone ogrodzenie przy placu zabawy na ul. Mostowej.  

 

Radny Paweł Lorens zapytał, czy są podejmowane jakieś działania w sprawie remontu ul. 

Południowej.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że do tej pory Powiat Krośnieński załatał większe 

dziury na zimno. Są zapewnienia, że remonty cząstkowe (masa na gorąco) będą wykonywane 

po świętach. Powiat rozstrzygnął już przetarg na dostawcę masy.  

Dodał, że z inicjatywy Urzędu Gminy, Rady Gminy, sołtysów przy poborze podatków 

u sołtysów były zbierane podpisy osób popierających całościowy remont ul. Północnej 

i Południowej. Do tej pory zostało zebranych ponad 600 podpisów. Pismo z poparciem Wójta 

Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy o podjęcie działań remontu całościowego 

z załączonymi podpisami zostanie skierowane do Starosty Krośnieńskiego. Istnieje 

możliwość dofinansowania remontu w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych (30% dofinansowania). Bez podjęcia uchwały Rady Powiatu o realizacji zadania 

Gmina Krościenko Wyżne nie może podjąć żadnych działań z własnej inicjatywy na drodze 

powiatowej.  
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Radny Paweł Lorens zapytał, czy Geofizyka, która w naszej gminie wykonywała pomiary na 

ul. Gruwaldzkiej płaciła mieszkańcom jakieś odszkodowania.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że uzgodnione jest, że Geofizyka ma doprowadzić 

teren do stanu poprzedniego we własnym zakresie.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec skierował pytanie do radnego Edwarda 

Marszałka, w jakim celu wykonywane są prace przy usuwaniu drzew w Dębinie. 

 

Radny Edward Marszałek odpowiedział, że w Dębinie wykonywany jest systemowy zabieg 

gospodarczy (selekcja najsłabszych drzewostanów), który przysługuje każdemu lasowi raz na 

10 lat. Zabiegi w „Dębinie” mają na celu preferowanie dębów. Do 10-15 kwietnia br. prace 

powinny zostać zakończone. 

 

Radny Zdzisław Omachel zapytał, na jakim etapie jest sprawa zaległego podatku od lotniska. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że w dniu 26 marca br. został dokonany wpis 

w hipotekę księgi wieczystej dot. lotniska, którego właścicielem jest firma Aero-Kros 

(wpłynęło już potwierdzenie z sądu). 

 

Radny Zdzisław Omachel zapytał, czy podjęto rozmowę na temat poszerzenia stadionu 

w Krościenku Wyżnym. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że wpłynęło pismo Stowarzyszenia GKS 

Krościenko Wyżne–Pustyny o zabezpieczenie środków finansowych na projekt. Jeżeli pod 

koniec III kwartału zostaną odzyskane środki z Domu Ludowego w Pustynach, oświetlenia 

ulicznego, zostaną one przeznaczone na dodatkowe inwestycje. Stwierdził, że bierze pod 

uwagę wykonanie projektu poszerzenia oraz trybuny stadionu. Istnieje możliwość poszerzenia 

stadionu, jednak trzeba się liczyć z wymianą nawierzchni, co wiąże się z wysokimi kosztami. 

Stwierdził, że jest na etapie wypracowania koncepcji co do realizacji zadania. 

 

Radny Zdzisław Omachel zapytał o zjazdy przy ul. Spacerowej.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że ul. Spacerowa została już skomunalizowana 

decyzją wojewody i gmina będzie występować o przywrócenie mostków. 

 

Radny Jan Omachel zapytał, czy z ul. Dworskiej są zbierane śmieci. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że z ul. Dworskiej odpady są zbierane z głównej 

drogi.  

 

Radny Jan Omachel w związku z zapisem na stronie OSP Krościenko Wyżne zapytał, kto jest 

właścicielem sprzętu strażackiego. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że gmina jest właścicielem całego sprzętu 

i wyposażenia OSP. Sprzęt ten jest przekazany straży w użytkowanie. 

 

Radny Krzysztof Ronowski w imieniu zainteresowanych mieszkańców poruszył temat 

wysokości opłat za odpady i zapytał czy jest możliwość ratalnego uiszczania opłat. 
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Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że opłaty za śmieci wnoszone są w II ratach tak 

jak to było dotychczas, zmieniła się tylko forma wezwania do zapłaty. Teraz jest faktura, 

która będzie określać płatności półroczne. Tak więc w ciągu roku każdy mieszkaniec otrzyma 

2 faktury w I i II półroczu. Dodał, że w naszej gminie opłaty za odpady są najniższe 

w Powiecie Krośnieńskim.  

 

Radny Edward Marszałek poinformował, że w dniu jutrzejszym (29 marca br.) w szkole 

odbędzie się walne zebranie Stowarzyszenia Kulturalnego „Dębina”. 

Poinformował również, że jeden z dębów Krościenka – „Aleksander” zakwalifikowany został 

do finału konkursu „Drzewo roku 2012” (jedyne drzewo z Podkarpacia). W czerwcu 

mieszkańcy gminy będą mogli wziąć udział w głosowaniu internetowym na stronie Klubu 

„Gaja”. Dodał, że jest to motyw promocyjny. Zrobiono już film z Telewizją Rzeszów, 

półgodzinną audycję dla Radia Rzeszów, w zamiarze jest film w Telewizji Obiektyw pt. Szlak 

Dębów. Zwycięstwo w Polsce zapewnia udział w konkursie europejskim. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel podziękował radnemu Edwardowi Marszałkowi za 

zaangażowanie. 

 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec przypomniał radnym, że do 

dnia 30 kwietnia br. mija termin składania oświadczeń majątkowych. 

 

 

Ad. 17 

 W ostatniej części posiedzenia wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Gminy Krościenko Wyżne - Antoni Dębiec podziękował wszystkim obecnym za udział 

w posiedzeniu, złożył życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych, a następnie 

zamknął XIV Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

 

Małgorzata Wojtyczek-Skórka    

 

       PRZEWODNICZĄCY RADY 

          

                 mgr Antoni Dębiec 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


